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Wniosek do projektu budietu Miasta Woclawek
na rok bud2etowv 2020

W zwi4zku zroryocz1ciem prac nad projektem budZetu Miasta Woclawek na rok 2020 przedstawiam
nastgpuj4c4 propozycjg do projektu budZetu dotycz4ce zadania;

Ulo2enie nawierzchni asfaltowei na ulicv Sportowei wraz zatoczka parkingowa

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadanta przy planowaniu wydatk6w biez4cych / maj4tkowych na rok
budZetowy 2020.

Do wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Ulica Sportowa od ulicy LeSnej nie posiada nawierzchni
asfaltowej. Ulozona jest z betonolvych element6w, kt6re s4 pokruszone a zrraczrre odstgpy pomigdzy nimi
stwanaj4problemy namotoryzowanych uzytkownik6w ruchu. Ulica Sportowa jest ulic4 o duzej
czgstotliwoSci ruch nilaszczaw okresie mecz6w koszyk6wki Anwilu i innych imprez sportowych, kt6re
odbywaj4 sig na stadionie OSiR. Opr6czutrudnieri kornunikacyjnych ten stan ulicy negatywnie wptywa na
wizerunek miasta bowiern na imprezy sportowe przyjezdzal4 mieszkaricy innych miast. Ponad to od strony
stadionu OSiR majduje sig pas zierni, kt6ry wymagazagospodarowania, bowiem na chwilg obecn4trudno
okreSlic jak4 rolg pelni- ani chodnika, ani pasa zieleni am zatoczki parkingowej. Ze wzglgdu na ogromne
zapotrzebowanie na miejsca parkingowe w sezonach sportowych zasadnym jest wybudowanie zatoczf<t
parkingowej.
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